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Z A P I S N I K 

s 249. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 14. listopada 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, 

voditelj  Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka  za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i 

promet, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, 

Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Martina Petranović, službenica Stručne službe za 

obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Tihana Ljubojević, pedagogica Dječjeg vrtića 

„Hlojkica“ Delnice, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica i Klaudija Kumpar, tajnica 

gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje 

Tihana Ljubojević, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje Martina Petranović, Alen Udovič 

umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar i Mirna Janeš. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Prema planu predan je financijski tromjesečni izvještaj.  

- Ministarstvu financija predan je izvještaj o kreditima. 

- Aktivnosti na izradi Plana proračuna i projekcija. 

- Državni zavod za statistiku – investicije u dugotrajnu imovinu. 

- Kolega Briški radi na projektu INTEREG sa Slovenijom (Občina Kostel), na tu je temu bio u 

Ministarstvu regionalnog razvoja i EU fondova, kod gospodina Kovača, vezano uz projekt 

muzeja. Otvaraju se i nove mjere 7.2.2. ulaganje u nerazvrstane ceste gdje bi se mogla prijaviti 

Lovačka ulica, i 7.4.1. – knjižnica, igralište, tržnica i kulturni centar. 

- Izmjene Plana nabave, izmjene Pravilnika o provedbi postupka bagatelne nabave. 

- Isplata naknada vijećnicima, članovima mjesnih odbora. 

- JOPPD za rujan, ovršni postupci. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Grupiranje zbirki u Knjižnici, presložena je engleska i američka književnost. 

- Dogovori s učenicima za „Mjesec knjige“. 

- Za Dječji tjedan dogovaraju se radionice na kojima će se izrađivati straničnjaci. 

- Povodom „Mjeseca knjige“ imali smo dolazak djece iz Mrkoplja, najavljeni su još mnogi. 

- U emisiji „Znanje je moć“ govorilo se o „Mjesecu knjige“ i aktivnostima Narodne knjižnice i 

čitaonice u tom vremenu. 

- Posjet gospodina Šimleše dogovoren je za 2. 11. 2016. u 19,30 sati, a s Maticom hrvatske 

Ogranak Čabar priprema se promidžba radi organizacije susreta dvije matice. 

- S Dječjim vrtićem, Školom, Društvom naša djeca provode se aktivnosti vezane uz Delničku 

adventsku bajku. 

- Uredit će se izlozi povodom „Mjeseca knjige“. 

- Danas Narodna knjižnica i čitaonica Delnice ima rođendan! 



 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Za održavanje nerazvrstanih cesta za četverogodišnje razdoblje pripremljena je sva 

dokumentacija za Gradsko vijeće. 

- Napravljen je popravak rasvjetnih tijela na javnoj rasvjeti i popravak semafora. 

- Kroz tjedan su se obavljali dogovori za dovršetak projekta gradskog stadiona. 

- Pregled makadam cesta, izdavanje naloga za sitnije popravke. 

- Suradnja oko izrade proračuna za iduću godinu. 

- S projektantom koji izrađuje energetski pregled i certifikat za Vrtić dogovoreno je da će iste 

dostaviti idući tjedan. 

- Radovi oko Doma zdravlja i osnovne škole: obilazak terena, dogovor s izvođačima i nazorom. 

Dinamika ide prema planu i ukoliko vrijeme dozvoli danas ili sutra napravili bi podravnanje 

nakon čega ide završni sloj asfalta. Napravljene su pripreme za prilaznu rampu prema dječjem 

dispanzeru i laboratoriju kao i za proširenje parkirališta. Radi se na izmjeni ivičnjaka. 

Kanalizacija u OŠ je iskopana ali nije spojena jer nije bilo slivnika za oborinsku odvodnju i 

šahti za kanalizaciju. Gradonačelnik je zatražio da se vodi računa o tome da kada se završe 

radovi to zaista bude poligon a ne parkiralište jer su i sredstva dobivena s osnovnom nakanom 

da to bude poligon. Pročelnica navodi da je signalizacija uvrštena u troškovnik, a na direktoru 

je da odluči kako će to izdefinirati. Davorka Grgurić navodi da je direktoru predloženo da se 

jednom bojom iscrtaju parkirališta, a drugom bojom poligonske linije kako bi se prostor mogao 

koristiti i kao poligon i kao parkiralište. Kod Doma zdravlja skinut je asfalt zbog dotrajalosti, 

predstoji stavljanje novog asfaltnog sloja te postavljanje horizontalne i vertikalne signalizacije. 

- U utorak se otvaraju ponude za Trg 138 brigade, pripremljena je sva dokumentacija jedino se 

još čeka generalno odobrenje Ministarstva. Vremenski ovi radovi ne bi trebali trajati dugo, bit 

će potrebno izvršiti usklađivanje šahta jer će završni sloj biti nešto deblji nego do sada. Veći 

zahvat je izmjena materijala tamo gdje se vidi da je temeljno tlo popustilo. Naručen je i projekt 

privremene regulacije prometa na koji moramo ishoditi suglasnost Hrvatskih cesta i MUP-a.  

- Izrađen je troškovnik za krovni pokrov za sjenicu u Parku. 

- Izrađen je ugovor sa HEP-om za stan u Lujzinskoj 43. 

- Napravljena je odluka o odabiru najpovoljnije ponude za poslovni prostor u Brodu na Kupi. 

- U suradnji s KTD „Risnjak-Delnice“ napravljen je troškovnik za krovni pokrov za sjenicu u 

Parku. 

- Ocjena utjecaja na okoliš Studije ukupnog razvoja grada – priprema za usvajanje na Gradskoj 

vijeću. 

- Izrađeno je preliminarno izvješće vezano uz elementarnu nepogodu. 

- U izradi je Plan upravljanja i raspolaganja imovinom. 

- Županijsko povjerenstvo dalo je očitovanje na elaborat procjene nekretnine. 

- Dogovori oko zakupa poslovnog prostora bivše zgrade Hidroelektre. 

- Rješenja za komunalni doprinos. 

- Usklađenje podataka za nerazvrstane ceste. 

- Pripreme za popis imovine. 

- Suglasnosti za prekope javnih površina javnopravnih tijela. 

- Ovrhe za komunalnu naknadu. 

- Računi za zgradu gradske uprave. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Naglasak je na uređenju delničkog groblja, vrijeme nije pogodno pa otežava košnju. Stari dio 

groblja je očišćen. 

- Prostor oko Doma zdravlja je očišćen, pokošen. 

- Pomoć GSC-u kod prijevoza artikala iz Platka u Delnice. 

- Dogovor s GSC za korištenje prostora klizališta za prodaju cvijeća za blagdan Svih svetih. 

- Dogovor sa Šumarijom koji vrše sječu iznad vojarne radi spremanja grana za potrebe adventa. 

- Kišni dani koriste se za pripremu i uređenje artikala za potrebe adventa. 

- Na Vučniku je pronađena uginula lisica, na poziv ubrzo je došla Veterinarska stanica Rijeka. 

 



PETAR HRG 

- Radovi prema smjernicama s koordinacije za Delničku adventsku bajku: održan je sastanak po 

pitanju marketinga, zatražene su ponude radio postaja za reklamiranje u to vrijeme, HŽ usvojile 

su sugestije po pitanju ugovora (očekuje se njihovo očitovanje vezano uz ograničenje snimanja), 

dogovorene su linije iz Ogulina. Kontakt s obitelji Malnar iz Tršća koji su voljni sudjelovati u 

bajci. 

- Javnoj ustanovi „Priroda“ dostavljen je plan aktivnosti za sljedeću godinu. 

- Održan je sastanak s gospodinom Poštićem koji bi pomogao u ciljanom oglašavanju Delničke 

adventske bajke. 

- PGŽ je upućen zahtjev za isplatu sredstava. 

- Poslani su pozivi za sjednicu Nadzornog odbora i Skupštine TZ. 

- Sastanak s agencijom Novasol. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Ovotjedna tema u Vrtiću je jesen. 

- Najstarija grupa započela s temom prometnih sredstava i znakova. 

- Akademija atletskih vještina. 

- Vrtić će sudjelovati na Dječjoj olimpijadi na Viškovu. 

- Uvid u rad skupine „Krijesnice“. 

- Dostava traženih podataka ministarstvu. 

- Suradnja sa savjetovalištem. 

- Ravnateljica obavlja poslove vezane uz novu vrtićku kuhinju. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Izmjena ulja na vozilima, izrada kape za dimnjak, pranje ceste za Komunalac. 

- Promjena i pregled žarulja koje ne svijetle na klizalištu 

- Dan tehnike, čišćenje i redovite aktivnosti. Breze smo uskladištili, jelkice također. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Obavljeni su razgovori s turističkom agencijom Autotransa glede ponude i prodaje programa 

GSC, a dopisi na tu temu odaslani su i na mnoge druge agencije. S agencijom Monte Rosa održat 

će se sastanak glede oglašavanja ponuda. 

- Pospremanje ljetnih sadržaja na Platku. 

- Polaganje pokretne trake na Platku koja ide u funkciju ove sezone. 

- Redovni poslovi oko održavanja objekata. 

- U suradnji s Turističkom zajednicom potrebno je proći stazu za silvestarsku utru kako bi se 

definiralo sve što je bitno i kako bi se počelo s najavom utrke. 

- Održana je ponovljena sjednica radne skupine Vijeća za prevenciju u cilju suzbijanja problema 

oko romske populacije – želimo učiniti što je moguće više i prije.  

 

GORDANA PISKAČ 

- Radilo se na dostavi odluke o pokretanju postupka izrade prvih izmjena DPU Centra nadležnim 

ustanovama, zatraženi su posebni uvjeti od javno pravnih tijela koji bi u roku od 30 dana trebali 

dati svoja očitovanja 

- Poslan je odgovor PGŽ vezano za sporazum (ostavina Janet Majnarich). 

- Sastanak s izviđačima koji su zainteresirani da Savezni centar izviđača naprave na V1. 

- Pojava potkornjaka i proglašenje elementarne nepogode: Oglašeno je putem medija da se 

privatni šumo posjednici i pravne osobe jave u grad kako bi se šteta mogla procijeniti. Potrebno 

je zauzeti stav koje štete priznavati. Vrbovsko, primjerice, priznaje sve dok Čabar samo 

područja gdje je smreka. Gradonačelnik navodi da je jedno priznavanje osnova za naknadu po 

pitanju elementarne nepogode, drugo je suzbijanje i sprečavanje potkornjaka bez obzira gdje on 

bio. Potrebno je spriječiti štetu, a u hodu će se rješavati imovinsko pravni odnosi. Bilo bi dobro 

da se na nekoj koordinaciji u PGŽ postavi to pitanje i zauzme jedinstven stav po pitanju 

postupanja svih koji su u sustavu. Bilo bi dobro da je to jedinstven stav na nivou cijele države. 

Iz prvog preliminarnog izvješća radi se o cca 5.900.000 kuna štete. Gordana Piskač: Sljedeći je 



problem odlazak na teren i nedostatak ljudi koji će to raditi. Postoji prijedlog da se, nakon što 

ljudi prijave štetu,  na Geoportalu može vidi gdje je, u kojem je odjelu i na taj način će Hrvatske 

šume znati kolika je zastupljenost smreke i kolika bi mogla biti šteta na pojedinim područjima. 

Gradonačelnik smatra da inspekcijska stručna služba sve to mora potvrditi jer samo 

Povjerenstvo nije stručno.  

- Došao je Glavni projekt ceste Kendar, zatražit ćemo građevinsku dozvolu kada katastar konačno 

to provede u papirima. Oni su prelazili na drugi program, nemaju ovdje voditelja pa pročelnica 

jednom dolazi u Delnice i … sve ide jako sporo.  

- ŽUC će idući tjedan krenuti s radovima na oborinskoj odvodnji u Gučem Selu i Zalesini. 

- Predlaže da se sjednica Gradskog vijeća održi krajem prosinca. 

- Dobiven je prijedlog Sporazuma i Ugovora između goranskih općina i Županije vezano za 

projekt izgradnje infrastrukture koji je financiran iz švicarskog fonda. 

- Uskoro bi mogli započeti radovi na popravku mosta na Kupici. 

- Pročelnica je zamolila prisutne članove Kolegija da, ukoliko računaju na Grad, da svoje 

programe, namjere prijave pismeno kako bi se vidjeli da li će isti ući u proračun. Gradonačelnik 

smatra da bi trebalo razmišljati o smanjenju troškova električne energije u Knjižnici, treba preći 

na pelete, također  treba uzeti u obzir uređenje staza i platoa na groblju.  

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- U suradnji s Knjižnicom radi se na jednom njihovom materijalu. 

- Određene su sve aktivnosti vezane uz sistematizaciju odnosno koeficijente službenika, sve je 

pripremljeno za Gradsko vijeće, a upućen je i e-mail Ministarstvu uprave radi pojedinih 

pojašnjenja. 

- Sazvani su sastanci mjesnih odbora s građanima. 

- Dobiveno je mišljenje na radnu verziju procjene rizika u službama grada, slijede dogovori oko 

donošenja stoga će se na tu temu održati sastanak. 

- Poslane su obavijesti korisnicima zajamčene minimalne naknade da dostave brojeve računa radi 

isplate za ogrijev. 

- Poslovi vezani uz tisak službenih novina i objava odluka sa sjednice Vijeća na webu. 

- Ugovor o pokroviteljstvu za Kotar fest. 

- Suradnja s računovodstvom na izradi proračuna. 

- Kontakt s Gradom Duga Resa gdje je odselila obitelj Jovanović koja od njih traži određena 

prava i pomoći. 

- Izrađen je ugovor o kupoprodaji stana u Zagrebu. 

- Izrada Poslovnika rada Stožera zaštite i spašavanja. 

- Suradnja s odvjetnikom Pintarom radi predmeta koje vodi. 

- Za sređivanje vlasništva kod Setinga stvoreni su preduvjeti za brisanje prava građenja. 

 

 

 

Dovršeno u 9,05 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 


